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PROCES – VERBAL 

 

 

          Încheiat azi 29 01 2024 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, care a 

avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, convocare 

care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

         1. Adoptarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  18 decembrie 2023, 

procesului-verbal al sedinței extraordinare din  8 decembrie 2023 și  procesului-

verbal al sedinței de îndată din  21 decembrie 2023; 

2. Proiect hotărâre aprobare achiziție serviciul juridic – primar; 

3. Proiect hotărâre  aprobare achiziție serviciul informatizare – primar; 

4. Proiect hotărâre aprobare rețea scolară  2024-2025– primar; 

5. Proiect hotărâre aprobare salarii – primar; 

6. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi toți cei 15 consilieri în funcţie.  

         Pentru şedinţa ordinară de astăzi preşedinte de şedinţă rămâne   domnul 

consilier Anghel Dan, ales  în şedinţa ordinară din data de 27 11 2023, toţi consilierii 

prezenţi fiind de acord.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local procesul-verbal 

al sedinței ordinare din  18 decembrie 2023, procesul-verbal al sedinței extraordinare 

din  8 decembrie 2023 și  procesul-verbal al sedinței de îndată din  21 decembrie 

2023, toţi consilierii prezenţi fiind de acord cu acestea şi  pe marginea lor nu s-au 

purtat discuţii. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare achiziție 

serviciul juridic – primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite 

şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe marginea lor  nu se poartă 

discuţii. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 1.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre  aprobare achiziție 

serviciul informatizare – primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor nu se 

poartă discuţi. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 2.  
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         Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare rețea 

scolară  2024-2025– primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor   se 

poartă următoarele discuţi: 

         D-l consilier Voica Costel arată că nu va vota proiectul de hotărâre deoarece are 

informații că s-au făcut modificări la rețeaua școlară pentru care s-a obținut avizul 

Inspectoratului Școlar Județean Argeș. 

          Domana directoare a Școlii Gimnaziale Băiculești arată că în Consiliul 

Profesoral  și în Consiliul de administraţie al Şcolii Gimnaziale Băiculeşti s-a stabilit 

ca elevii Școlii Gimnaziale Valea Brazilor de la învățământul primar să desfășoare 

programul instructiv-educativ în incinta Școlii Tutana și astfel Școala Tutana va fi 

Școală Primară. 

            Toate informațiile au fost făcute verbal fără a prezentă un act în acest sens. 

            În continuare se poartă discuții contradictorii în acest sens fără să se ajungă la 

un consens. 

            Secretarul general al comunei intervine și arată următoarele: 

            - la vot se va supune proiectul de hotărâre întocmit în baza avizului  

Inspectoratului Școlar Județean Argeș; 

            - nu se poate schimba rețeaua școlară fără obținerea unui nou aviz de la 

Inspectoratul Școlar Județean Argeș; 

            - propune președintelui de ședință să supună la vot proiectul de hotărâre care a 

fost înaintat comisiilor de specialitate și pentru care s-a acordat avizul prevăzut de 

lege.   

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de 14 din cei 15 

consilieri prezenţi, s-a abținul domnul viceprimar Neculcea Vasile devenind hotărârea 

nr. 3.  

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: . Proiect hotărâre aprobare salarii  – 

primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  proiectul de 

hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor  nu se poartă discuţii. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 4.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

         D-l consilier Floarea Ion solicită balastru în zona Tutănița, unde s-au făcut 

lucrări. 

          D-l consilier Bănică  Liviu Corneliu aduce în discuție obținerea avizelor ISU 

pentru Școala Băiculesti. 

          Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va  

avea loc pe data de 12 02 2024, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  29 ianuarie 2024; 

2. Alegerea președintelui de ședință; 

3. Proiect hotărâre  aprobare buget local 2024 – primar; 

4. Diverse. 
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      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 

            VASILE NECULCEA                                         ION SERGHIE   


